
Styrelsemöte Käloms vvo 2023-09-26

Närvarande: Carl-Göran, Gösta, Gunnar, Lena, Tomas och Agneta. 

§1 Carl-Göran öppnade mötet.

§2 Val av sekreterare, Agneta. Protokolljusterare, Gösta. 

§3 Dagordningen godkändes.

§4 Föregående protokoll, från 2023-08-29, lades till handlingarna. 

§5 Erfarenheter från september-jakten, samt frågor från licensområdet.
  Vi ser att flera jaktlag har skjutit fullt, då vi tittar på den inrapporterade sammanställningen. 
Det har skjutits 21 av 45 tilldelade vuxna djur, i licensområdet, och 33 av 54 kalvar. 
Frågor från licensområdets ordförande, som vi ombetts besvara:
-Hur ser det ut med älg på ert område, jämfört med de senaste åren? Något som sticker ut?
  Vi bedömer att älgtillgången är ungefär likadan som tidigare. Det som sticker ut, är att vi haft många
kalvkor, både med en och två kalvar. Vi har däremot inte sett så många tjurar, eller kvigor. Vi har 
observerat två tjurar på 10 jaktdagar. 
-Vad tycker vi är lämpligt att göra inför oktoberjakten, med tilldelningen, utifrån ovanstående. 
  Vi föreslår ingen ändring av kvot, utan fortsätta med fastställda 2/1000 ha, då det harmonierar med 
vår uppskattade älgstam här. 
-Har vårt lag sparat älgar av tilldelningen, till oktober?
  Vi har inte haft anledning att spara älgar. 

§6 Mellanjaktsmöte Kälom torsdag 5 oktober.
  Bygdegården är bokad. Agneta handlar fika. Styrelsen träffas 17.30 och förbereder kaffe och 
smörgås. 

§7 Uppstartsmöte inför oktoberjakten, måndag 9 oktober, kl.19.00. 
   Lena handlar kaffe och kaka. 

§8 Angående Ledig torsdag 12 oktober, första jaktveckan.
  Det beslutades att på torsdagen den 12 oktober, då vi inte jagar älg, bjuder vi de älgjägare som vill 
jaga, på småviltsjakt.

§9 Övriga frågor. Vi påminns om att avbloda djur, som skjutits, enligt tidigare instruktioner, samt att 
medföra något som kan användas som hundkoppel, då alla kan behöva koppla hund, vid påskjutning. 

§10 Mötet avslutades. 

Sekreterare Agneta Bylander Justerat av Gösta Persson


